
 

 
 

MINUTA ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 
- CONSELL EDUCATIU DE MALGRAT DE MAR 

 
 
A la sala d’exposicions de l’Arxiu municipal, el 12 de desembre de 2022, quan són les 
19 h, prèvia convocatòria per aquest dia, es reuneixen els membres del Consell Escolar 
Municipal - Consell Educatiu de Malgrat de Mar en sessió ordinària. 
 
 
HI ASSISTEIXEN 
 

 Lurdes Borrell Arigós, regidora d’Educació, que presideix l’acte 

 Miguel Àngel Ruiz Giménez, representant del grup polític municipal JxM 

 Jofre Serret Ballart, representant del grup polític municipal JxC-MEM 

 Maria Ester Martínez Tarrés, representant del grup polític municipal ERC-AM 

 Enric Zaldo Aubanell, representant del grup polític municipal CUP-AMUNT 

 Manel Belmonte Gázquez, representant del sector professorat de l’IES Ramon 
Turró i Darder 

 Xavier Alvarez Garcia, representant del sector professorat de l’Escola Marià Cubí 
i Soler 

 Maria Teresa Jiménez Mengíbar, representant del sector professorat de l’Escola 
Mare de Déu de Montserrat 

 Lluïsa Forroll, representant del sector professorat de les Escoles Fonlladosa 

 Lluís Robert Hernández, representant del sector professorat de l’Escola Maristes 
Sant Pere Chanel 

 Neus Hernández Agout, representant del sector professorat de l’Escola Vedruna 

 Mercè Tarrés Vilardebó, representant del sector pares d’alumnes de l’Escola 
Marià Cubí i Soler 

 Sebastià Fontrodona Turró, representant del sector pares d’alumnes de l’Escola 
Mare de Déu de Montserrat 

 Maria Dolores Parra Maximiniano, representant del sector pares d’alumnes de 
les Escoles Fonlladosa 

 José M. Gonzalez Muñoz, representant del sector pares d’alumnes de l’Escola 
Maristes Sant Pere Chanel 

 Aniol Sabaté Puig, representant del sector alumnes de les Escoles Fonlladosa 

 Emma Moreno Sampe, representant del sector alumnes de l’Escola Maristes 
Sant Pere Chanel 

 Antonio Pérez Ortega, representant del sector de personal administració i servei 
de l’Escola Mare de Déu de Montserrat 

 Mireia Puigvert Mallart, representant del sector de personal administració i servei 
de l’Escola Maristes Sant Pere Chanel 

 Maria Victòria Garcia Gambín, representant del sector de personal administració 
i servei de l’Escola Vedruna 

 Jaume Carles Frisuelos, representant del sector directors i titulars dels centres 
de l’IES Ramon Turró i Darder 

 Sara Rubio Jiménez, representant del sector directors i titulars dels centres de 
l’Escola Marià Cubí i Soler 

 Vicenç Nadal Valiente, representant del sector directors i titulars dels centres de 
l’Escola Mare de Déu de Montserrat 

 Josep Ragull i Bachiller, representant del sector directors i titulars dels centres 
de les Escoles Fonlladosa 



 M. Antònia Pelegrín Ramo, representant del sector directors i titulars dels centres 
de l’Escola Maristes Sant Pere Chanel 

 Laura Puig Bargués, representant del sector directors i titulars dels centres de 
l’Escola Vedruna 
 
 

No hi assisteixen: 
 

 Cinzia Valbonesi Prieto, representant del grup polític municipal PSC-PM 

 Joan Duran Guich, representant del sector pares d’alumnes de l’IES Ramón 
Turró i Darder 

 Eva Roca Vila, representant del sector pares de l’Escola Vedruna Malgrat 

 Vasily Nikitin, representant del sector alumnes de l’IES Ramon Turró i Darder 

 Romy-Wendy Cayo Doornekamp, representant del sector alumnes de l’Escola 
Vedruna 

 Luz Mateos Domínguez, representant del sector de personal administració i 
servei de l’Escola Marià Cubí i Soler. 

 
 
Hi assisteixen també Núria Gibert Lluís, directora de l’Escola d’Adults i Laura Martínez, 
directora de la Llar d’Infants Municipal. 
 
Hi assisteix Raquel Garcia Guillén, que actua com a secretària accidental. 
 
Hi assisteix també, com a convidada, la Sra. Mireia Hernández Machado, D.U.I. Pediatria 
de l’Àrea Bàsica de Salut Malgrat-Palafolls. 
 
Comprovada l'existència de quòrum d'assistència necessari perquè pugui ésser iniciada, 
la presidenta obre la sessió, i dona la benvinguda a tots els presents. 
 
A continuació dona pas als diferents temes inclosos a l’ordre del dia de la sessió: 
 
 
1r. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
Els membres del Consell prenen raó de l’acta de la Sessió Ordinària del Plenari del 
Consell Escolar Municipal- Consell Educatiu de Malgrat de Mar de data 28 de juny de 
2021, que queda aprovada. 
 
 
2n. Resultats del procés de preinscripció i matrícula del curs 2022-2023 
 
Els centres informen del nombre d’alumnes preinscrits i matriculats d’EI3 i 1r ESO 
 

Nivell Alumnes Matriculats 

EI3 140 

1r ESO 233 

 
 
El Sr. Nadal, de l’Escola Mare de Déu de Montserrat, comenta la davallada de ràtio i fa 
la pregunta de si quan finalitza l’ESO marxen molts alumnes, al que se li respon que és 
a l’inrevés, venen altres alumnes cap a Malgrat. 
 



 

El Sr. Ragull, de les Escoles Fonlladosa, afegeix que també hi ha alumnes de Malgrat 
que marxen cap a Sta. Susanna.  
 
La Sra. Borrell, regidora d’Educació, comenta que la davallada en el nombre de 
sol·licituds/matriculats de preinscripció a EI3 està directament relacionada amb la 
davallada en la natalitat. 
 
Afegeix també informació relativa a la Llar d’infants municipal ‘Els Fesolets’: ocupació 
màxim a de llar d’infants, 7 aules obertes amb una ocupació màxima i que ascendeix a 
102 alumnes, informa que es va fer una reestructuració per cobrir la demanda (nadons 
8 infants, 1-2 39 infants, 2-3 55 infants). 
La Sra. Gibert informa que a l’Escola d’Adults hi ha 290 alumnes a data 1 de desembre, 
en el curs de neolectors, llengües, accés a cicles de grau mitjà i superior, i preparació 
proves d’accés a la universitat. 
 
La Sra. Martínez, representant del grup polític ERC-AM, pregunta la situació a l’Escola 
Marià Cubí. 
 
La Sra. Rubio, de l’Escola Marià Cubí i Soler, informa que hi ha 2 aules de P3 amb una 
ràtio de 15-16 alumnes. Que tenen matrícula viva, i que estan rebent alumnes 
ucraïnesos. 
 
 
3r. Novetats del curs 2022-2023 
 
La Sra. Puig, de l’Escola Vedruna, comenta que s’ha tornat a la normalitat sense protocol 
covid. Que hi hagut un canvi en el calendari, iniciant el curs escolar abans. I informa dels 
dies de lliure disposició de les escoles:  
 

- 31 d’octubre, 7 de desembre, 17 i 20 de febrer, 29 de maig 
 

La Sra. Pelegrín, de l’Escola Maristes Sant Pere Chanel, informa que se’ls ha concedit 
1 aula d’acollida. Que ha augmentat considerablement el nombre d’alumnes de 
nouvinguts.  informa que els projectes de Servei Comunitari aquest curs 2020-2021 
s’han adaptat a les circumstàncies produïdes per la situació de la pandèmia. Malgrat el 
replantejament, els projectes han rebut una valoració molt positiva tant per part dels 
centres educatius com pel Departament d’Educació. 
 
El Sr. Nadal afegeix que ha estat un bon inici de curs, sense normes covid i que la part 
negativa és que s’han perdut les dotacions covid.  
 
El Sr. Ragull considera que mínim s’hauria de tenir 1 professor més. 
 
Es pregunta com ha anat l’inici de curs en la franja horària de les tardes. 
 
La Sra. Pelegrin diu que ha estat molt problemàtic, perquè tots els nens es quedaven 
per la tarda i afegeix que les escoles concertades no han rebut els diners que han costat 
els monitors contractats per aquestes dates inicials (avançament al setembre de l’inici 
de curs). 
 
El Sr. Ragull afegeix que es pagaran a final d’any. 
 
La Sra. Rubio exposa que ha estat un inici complicat. Al juny encara no tenien les 
instruccions per part d’Ensenyament pel servei de monitors/ personal per a aquest inici 



de curs al setembre. L’empresa gestora del Casal d’estiu va gestionar aquestes hores. 
Comenta que l’escola no va tenir la informació fins a finals d’octubre. La gestió no ha 
estat bona.  
 
El Sr. Nadal comenta que a l’Escola Mare de Déu de Montserrat la participació va ser 
molt poca, de 230 alumnes només 18-20 es van quedar per la tarda, a l’inici de curs 
avançat. 
 
Tot el contrari, ha passat a les escoles concertades, així han afirmat els directors de les 
escoles concertades. 
 
Tots els centres conclouen que ha estat un inici de curs complicat. La Sra. Pelegrin 
comenta que és molt complicat trobar personal per a 1 hora diària.  
 
El Sr. Nadal comenta que els ventiladors que havien d’arribar, finalment no van arribar.  
 
El Sr. Zaldo, representant del grup polític municipal CUP-AMUNT, pregunta com està la 
situació de mestres a la pública. 
 
El Sr. Nadal comenta que davant la notícia de que es dotava als centres de més 
personal, els centres han sortit perdent. Hi ha menys hores lectives dedicades als 
alumnes, 1 h de reducció lectiva. 
 
La Sra. Pelegrin ha conclòs que per tant no hi ha increment real.  
 
El Sr. Carles, de l’Institut Ramon Turró i Darder, considera que no era necessari 
modificar res, no els ha beneficiat aquest increment. Posa l’exemple de que se’ls va 
posar un professor d’acollida, per a 35 alumnes. 
 
Per d’altra banda, es parla de la gratuïtat de P2 de la Llar d’infants. És un finançament 
de 3 terços, aquesta part de la família queda assumida per la Generalitat. Horari de 9 a 
12h i de 13 a 17h, de setembre a juny. El que queda fora d’aquesta temporalitat i horari 
va a càrrec de les famílies. 
 
 
4t. Informació sobre l’escola d’adults municipal Cases dels Mestres 
 
La Sra. Borrell exposa que hi ha hagut una modificació de preus a l’Escola d’Adults, 
posant d’exemple, que s’ha reduït els preus del curs d’acollida. S’han ampliat els 
supòsits de reducció de matrícula per fer accessible l’Escola a persones vulnerables.  
 
Informa també de l’aprovació del conveni de l’Escola d’Adults per part del departament 
d’Ensenyament de la Generalitat, i que gairebé hi ha 300 alumnes a escola. 
 
La Sra. Gibert, de l’Escola d’Adults, comenta que des del setembre l’escola porta la 
gestió de l’Acredita’t. I que els divendres amb cita prèvia es fan acompanyaments i 
assessoraments a persones interessades. 
 
La Sra. Pelegrin pregunta si aquest curs hi ha hagut més demanda. 
 
La Sra. Gibert comenta que hi ha diversos blocs de cursos: bàsic, alfabetització, acollida, 
nivells de català, formació per accés a cicles formatius de graus mitjans i superior. Afirma 
que hi ha molta demanda d’aquests cursos, i que l’alumnat assistent a l’escola va des 



 

de els 16 anys fins als 95-96 anys. La franja en la que hi ha més afluències d’alumnes 
és la de 50 a 70 anys. 
 
El Sr. Ragull pregunta si s’han quedat alumnes fora.  
 
La Sra. Gibert afirma que sí, i respon al Sr. Ragull quan pregunta si seguiran preparant 
cicles, que sí, cursos formatius per accés a cicles de grau mig i superior. 
 
El Sr. Zaldo pregunta com van d’espais, a la que respon la Sra. Gibert que de moment 
bé, tot i que per la tarda l’espai és més just. Totes les aules funcionen. L’alumne més 
gran que tenen té 95 anys. 
 
 
5è. Projectes del servei socioeducatiu municipal 
 
La Sr. Borrell passa una diapositiva amb la informació del projecte. Destaca que a 
l’any 2021 es van ocupar 21 places i a l’any 2022 ja són més de 30 alumnes que es 
reparteixen en dos grups. 
 
Seguidament parla del Project Encara, projecte destinat a joves que han deixat 
d’estudiar als que se’ls vol ajudar a que puguin trobar una sortida acadèmica i laboral. 
 
El Sr. Nadal reclama que el projecte socioeducatiu pugui continuar després dels 12 
anys, s’ha de fer una continuïtat després dels 12. 
 
El Sr. Serret, 1r Tinent d’Alcalde, comenta que l’Ajuntament és conscient i sap que hi 
ha la necessitat de fer aquesta ampliació i hi ha voluntat de fer-ho. Comenta que es 
rebre una notació de 100.000 €, que va destinar al socioeducatiu, amb educadors que 
només es dediquen a aquest projecte. 
 
 
6è. Informació de la Comissió per a l’Èxit Educatiu 
 
La Sra. Borrell informa que dins del Pla Local d’absentisme es va contractar mitjançant 
la Diputació un suport tècnic, la Sra. Sanjaume.  
 
La Sra. Borrell informa que a l’abril es va fer la primera reunió a nivell municipal i es va 
acordar constituir la comissió de l’èxit educatiu. 
 
Segueix exposant que l’absentisme és un símptoma i no un problema, i que s’hauria de 
treballar la franja de 0 a 6, i en aquesta acordar en aquesta primera reunió iniciar treballar 
aquesta franja, amb quatre famílies. 
 
El Sr. Ragull comenta que el contracte de la Sra. Sanjaume acaba el 31 de desembre, i 
pregunta què passarà a partir d’ara. 
 
El Sr. Serret informa que aquest recurs tècnic ve del pla de resiliència, i que continuarà 
però que ara estava el tràmit en un punt administratiu. 
 
La Sra. Borrell comenta que la figura del tècnic hi serà. Pot ser l’1 de gener no, però que 
al gener sí, és la intenció.  
 



El Sr. Ragull expressa que és important que hi hagi continuïtat i la Sra. Pelegrin afegeix 
que el pla d’absentisme té un llar recorregut, fa anys que es treballa en el tema i que es 
demana un tècnic específic.  
 
El Sr. Carles considera que s’ha de treballar amb una comissió tancada, que el protocol 
d’absentisme es fa difícil, és un tràmit molt lent. Falta coordinació entre els agents 
participants. 
 
La Sra. Borrell expressa que s’ha de millorar la coordinació entre els diferents agents. 
 
El Sr. Serret comenta que el departament de Salut no entrarà a comunicar a dades, que 
és important que Salut participi però realment posen traves, al considerar que no és 
competència seva. 
 
El Sr. Carles considera que es fa difícil treballar amb el departament de serveis socials 
de l’Ajuntament. Demanda una millor coordinació, i el fet de poder compartir informació, 
la Comssió hauria de poder accedir a aquesta informació, de poder parlar amb llibertat.  
 
La Sra. Borrell diu que s’ha avançat molt en el tema. 
 
El Sr. Serret segueix dient que la derivació casos a l’EAIA és molt difícil. 
 
El Sr. Carles proposa una comissió més tancada, per agilitzar els casos i poder parlar 
amb llibertat d’aquests. 
 
La Sra. Rubio comenta que s’hauria de poder gestionar el treball amb el CAP. Les 
escoles detecten casos seus i abans podien contactar amb la infermera Sra. Hernández, 
però que ara no es pot comptar amb aquesta informació. Destaca que és molt important 
la connexió amb el CAP. 
 
El Sr. Serret afegeix que sobre el tema es trobem amb un topall amb la direcció de Salut. 
 
La Sra. Pelegrin expressa que hi ha una contradicció entre que Salut ve a vacunar els 
nens a l’escola amb el llibre de salut, que conté dades personals, però després els vols 
demanar informació de per què no han vingut a l’escola i no la volen donar. 
 
El Sr. Nadal afirma que es confia en tots, en la Policia, en Salut, en Serveis Socials, però 
que en ells (centres educatius), no. Quan volen informació d’un alumne no se’ls dona, 
no es confia amb ells, i que es troben amb aquest topall. 
 
La Sra. Borrell diu que es farà tot el possible per millor la coordinació amb Salut. 
 
 
7è. Projectes del crèdit de Servei Comunitari 
 
La Sra. Puig, de l’Escola Vedruna, fa una valoració com molt positiva d’aquest projecte. 
 
Hi ha un total de 70 alumnes que participen en el projecte, 35 alumnes participen en la 
residència de gent gran i 35 al rober i banc d’aliments de Càritas. 
 
La Sra. Forroll, de les Escoles Fonlladosa, afegeix que els alumnes del centres de 3r 
d’ESO és el 7è any que participen en la campanya de donació de sang, on participen 29 
alumnes. Fa una valoració molt positiva. Els alumnes de 4t d’ESO a partir de gener 
participaran en el banc d’aliments Càritas i amb projectes de relació amb la gent gran. 



 

 
Des de l’IES comenta que han retornat diferents projectes d’abans del Covid, com 
microbulling, figura d’un observador al pati per tenir cura de que no es produeixen 
situacions de bulling, participació en Càritas (banc d’aliments, rober, gran recapte...). Al 
voltant de 80 alumnes participen en aquests projectes, i estan oberts a nous. 
 
Des de l’Escola Chanel es diu que 12 alumnes de 4t d’ESO participen en el projecte Avi 
Gran moments, uns 17 alumnes participen en la recollida d’aliments de Càritas, en la 
campanya de donació de sang i que un total de 13 alumnes participen en l’Escola 
d’Adults ajudant a la gent gran a aprendre el funcionament de la tableta, el mòbil... 
 
La Sra. Borrell conclou que són projectes molts interessants i que hi ha voluntat pd’obri-
ho a l’Ajuntament, com per exemple, al servei d’arxiu. 
 
 
8è.  Informació sobre el servei de menjador escolar de les escoles públiques 
 
La Sra. Borrell comenta que aquest punt afecta a l’Escola Marià Cubí, a la Llar d’infants 
municipal i a l’Escola Mare de Déu de Montserrat. Tot seguit projecte una diapositiva. 
 
Comenta l’estat de la situació dels nous plecs per a la licitació de l’empresa de menjador, 
que està en el punt de resolució d’al·legacions d’aquest nou plec. Valora l’esforç tant de 
l’Ajuntament com de les escoles i afegeix que no s’ha pogut iniciar la comissió de 
seguiment del menjador degut a que no s’ha pogut encara tenir l’empresa de gestió del 
servei. 
 
El Sr. Nadal afegeix que són uns plecs compartits, ja que han participat en la seva 
redacció. 
 
La Sra. Rubio exclama i pregunta quan es tindrà la data de resolució. 
 
La Sra. Borrell respon que encara s’està resolent el primer recurs presentat, el del 2020, 
i que no es té data. 
 
El Sr. Nadal considera que hi van haver problemes de gestió, un caos en l’organització. 
 
 
9è. Servei intermunicipal d’atenció i prevenció als usos de drogues i pantalles La 
Rula 
 
La Sra. Borrell inicia la seva exposició indicant les poblacions que participen en aquest 
servei: Calella, Malgrat, Palafolls i Tordera. L’objectiu d’aquest servei impulsat pel 
Consell Comarcal del Maresme és atendre les necessitats dels adolescents i joves, en 
la que es porten a terme accions de prevenció de les drogues, en l’ús de les pantalles 
per alumnes i famílies... Es fa una atenció individualitzada i un treball en xarxa amb els 
agents educatius del municipi. 
 
El Sr. Serret afegeix que és un servei que neix fruit de la detecció de la necessitat de 
treball per abordar aquesta temàtica. Es fa ver la petició al CCM de col·laboració per 
poder fer contractacions, i del que ha resultat un conveni de col·laboració dels 4 
municipis participants i el CCM, durant 8 anys. 
 
 
 



10è. Torn obert de preguntes 
 
La Sra. Rubio indica que té dues propostes. La primera és que reclama que les 
absències del conserge es puguin cobrir, que és una gestió de l’Ajuntament i no del 
centre. 
 
La Sra. Borrell respon que s’ha substituït al conserge quan ha estat possible. En aquests 
moments no és possible. 
 
El Sr. Serret afegeix que la gestió del personal no és fàcil. No existeix una llista de 
personal per substitucions. Recorda l’existència de la Llei Arsal i que a les 
administracions públiques no se’ls permet aquests contractacions per cobrir baixes. 
 
La Sra. Rubio considera que el sistema té moltes mancances, i que l’escola té dificultats.  
 
Afegeix la Sra. Rubio que la segon proposta que fa té a veure amb Salut. Es dona la 
situació que a les portes de l’escola es fuma, i que això no està ben regulat per depart. 
de Salut. Proposa fer un projecte de poble destinat a fer espais lliures de fum. I demana 
a l’Ajuntament recolzament. També agraeix a l’Ajuntament les propostes i millores a 
l’escola, tot i que diu que s’haurà de seguir invertint. 
 
La Sra. Borrell informa que s’ha fet tota la cuina nova de l’Escola Marià Cubí, que dona 
servei a les 3 centres. 
 
El Sr. Nadal sol·licita que quan s’hagin de fer millores importants als centres, es facin en 
dies no lectius. Posa l’exemple de la caldera de biomassa, que va provocar que a l’inici 
de curs hi hagués molt de soroll i fes molta calor. La instal·lació de la carpa de l’envelat, 
el mateix, s’hauria d’haver fet abans. Demana que es tingui una previsió, així molts de 
problemes administratius que surten es podrien evitar.  
 
 
 
 
Al no efectuar-se cap pregunta més per part dels membres assistents del consell Escolar 
Municipal, la presidenta agraeix l’assistència dels presents i a les 21 h aixeca la sessió 
i la dona per finalitzada, de la qual posteriorment s’estén aquesta acta perquè en quedi 
constància. 

 
 
 
 
 

La presidenta del Consell Escolar Municipal                       La secretària acctal. 
 

 
 

 


